
Zápisnica zo zasadnutia rady školy pri ZŠ sv. Augustína 

v Považskej Bystrici konaného dňa 5.10.2023 

 

Prítomní:    viď prezenčná listina 

Program:  

 

1. Úspešnosť  žiakov v celoslovenskom testovaní a prijatia na stredné školy 

2. Záverečná hodnotiaca správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, výsledkoch a podmienkach 

školy za šk. rok 2022/2023 

3. Údaje o počte žiakov, o počte tried a detí v triedach a o pedagogickom obsadení  školy 

4. Prerokovanie a schválenie školského vzdelávacieho programu a výchovného programu  na 

šk.r.  2023/2024 

5. Organizačné a materiálne zabezpečenie školy 

6. Aktuálne problémy školy 

7. Diskusia – rôzne 

8. Návrh uznesenia 

 

Zasadnutie rady školy otvoril predseda Mgr. Martin Pavlík, ktorý privítal prítomných členov  

a oboznámil ich s programom zasadnutia. 

 

K bodu č.1: 

Riaditeľka školy PaedDr. Eva Iliašová oboznámila členov rady školy o prijatí žiakov na stredné 

školy. V gymnáziách sa umiestnilo 36% žiakov, 57,5% žiakov sa dostalo na stredné školy, 

a 6,5% žiakov sa bude učiť v stredných odborných školách. 

Naša škola plánuje absolvovať Komparo pre 4.,6.,8.,a 9. ročník. Preveria sa vedomosti žiakov 

a bude to tiež príprava na testovanie T9. 

 

K bodu č.2: 

Riaditeľka školy PaedDr. Eva Iliašová predložila členom rady školy Záverečnú hodnotiacu 

správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, výsledkoch a podmienkach školy za šk. rok 

2022/2023.  

Naši žiaci sa minulý školský rok zúčastnili viacerých projektov, napr. Recyklohry, Čerstvé 

hlavičky, Čítame radi, Naša trieda číta, projekt Včielky pre školy, Noc s Andersenom. 

Projekt Školské uniformy je v procese. Uniformy sú pre žiakov 1. ročníka povinné, pre 

ostatných odporúčané. 

 

K bodu č.3: 

Riaditeľka školy PaedDr. Eva Iliašová informovala členov rady školy o nových zamestnancoch, 

pedagógoch. Triedna učiteľka 5. A triedy je Petra Gerčicová. Asistentka žiaka je Dana 

Kališíková. 

Počet detí v škole je 245, t.j. o 2 dvoch žiakov viac, ako v minulom roku. V 1. ročníku je 25 

detí. V školskej jedálni sa stravuje 224 detí, školský klub detí navštevuje 99 detí. 

Školský digitálny koordinátor je Branislav Cehelský. 



Škola sa zapojila do projektu Tréneri v škole. Školský tréner pre 1.-3. ročník bude žiakov 

trénovať1 hodinu týždenne. 

 

K bodu č.4: 

Riaditeľka školy predložila členom rady školy Školský vzdelávací program a výchovný 

program ŠKD a CVČ na šk.r.  2023/2024 a tiež Školský poriadok. Následne boli prerokované.  

 

K bodu č.5: 

Riaditeľka školy PaedDr. Eva Iliašová predniesla členom rady školy projekt prestavby 

podkrovia školy. V pláne je vytvorenie odborných učební, multimediálnej, ekoučebne, 

oddychovej zóny. Bezbariérový prístup do týchto priestorov umožní výťah z vonkajšej strany 

budovy. 

V pláne je zahrnutá aj rekonštrukcia jedálne v KD. Termín odovzdania projektu je 16.10.2023. 
 

Podľa školského vzdelávacieho programu vyučovanie náboženstva prebieha v dvoch spojených 

hodinách. Vyučovanie náboženstva sa inšpiruje Katechézami dobrého Pastiera. 

Škola pracuje v programe Vysoko efektívne učenie. V rámci tohto programu majú deti ranné 

komunity každý utorok prvú vyučovaciu hodinu. 

Učitelia sa zúčastnili školení Zippyho kamaráti, programu na budovanie sociálnych zručností 

a emocionálnej inteligencie u detí. Na druhom stupni sa pedagógovia zúčastnili školenia Sedem 

návykov skutočne efektívnych ľudí. Nosnou myšlienkou je vedenie detí k životnému postoju – 

Aj vo mne je líder. Deti prechádzajú modulmi – pocity, komunikácia, vytváranie a strata 

priateľstiev, riešenie konfliktov. Podľa tohto projektu sa žiaci učia siedmim návykom. Zapojení 

sú žiaci 5.-9. ročníka. Projekt sa realizuje počas triednických hodín. Cieľ školy je vychovávať. 
 

Lyžiarskeho výcviku sa zúčastnia žiaci 7. ročníka Dotácia z ministerstva na 1 žiaka je 150,00 €. 

Školy v prírode sa zúčastnia žiaci 3. a 4. ročníka, dotácia z ministerstva na žiaka je 100,00 €. 

Škola ponúka žiakom záujmové krúžky rôzneho charakteru. 

Poplatok ZRŠ je 10,- €. Poplatok za ŠKD je 10,- €/mesačne a poplatok v CVČ je 20,- €/ročne. 

Stravu majú žiaci zadarmo. 

 

K bodu č.6: 

Riaditeľka školy PaedDr. Eva Iliašová informovala členov rady školy o spotrebe energie. 

V roku 2022 spotreba predstavovala 24.000,- €. Tento rok do augusta 2023 je to 48.000,- €. Do 

konca roka 2023 sa predpokladá spotreba 77.000,- €. Avizovaná dotácia z ministerstva je 

hlboko nepostačujúca. /minus 36 tis./ 

 

K bodu č.7: 

Nikto nemal pripomienky ani otázky. 

 

K bodu č. 8: 

Predseda RŠ prečítal návrh uznesenia, ktorý prítomní jednomyseľne schválili.  

Rada školy na svojom zasadnutí: 



Prerokovala: 

1. Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 

2022/2023. 

2. Dodatok k Školskému vzdelávaciemu programu, Výchovný program ŠKD a CVČ 

a Školský poriadok. 

Rada školy odporúča predložiť Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti a správu o výsledkoch 

hospodárenia školy za šk. rok 2022/2023 zriaďovateľovi na schválenie. 

Berie na vedomie: 

1. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 

výchovno-vzdelávacieho procesu na šk. rok 2023/2024, 

2. Údaje o počte žiakov, tried a o pedagogickom obsadení školy. 

3. Organizačné a materiálne zabezpečenie školy.  

4. Informácie o úprave poplatkov v šk. roku 2023/2024. 

 

 

V Považskej Bystrici 5.10.2023 

 

 

Zapísala: Mgr. Eva Brzá       ............................... 

Mgr. Martin Pavlík 

predseda rady školy 

 

 


